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Dārgie draugi!

Latvieši!

Ukraiņi!

Ukraiņi varonīgi pretojas krievu okupantiem jau veselu gadu. Mēs, Latvija, esam kopā ar Ukrainas tautu, valsti.

Mēs piegādājām pirmās Stinger raķetes tieši kara priekšvakarā – 23. februārī, ar ko Ukraina varēja aizstāvēt Kijivu kara pirmajās

dienās.

Kara pirmajās dienās arī tika nodibināta šī iniciatīva “Uzņēmēji mieram”, kas savāca no iedzīvotājiem, uzņēmējiem un uzņēmumiem

to, kas tajā brīdī bija visvairāk vajadzīgs. Pirmie konvoji pie Ukrainas robežām bija jau tūlīt pirmajās dienās.

Tā tas turpinās jau veselu gadu.

Mēs, latvieši, kopā ar igauņiem palīdzībā Ukrainai esam pirmajā vietā. Mēs esam ziedojuši Ukrainai 1 % no mūsu iekšzemes

kopprodukta, kas ir vislielākais procents visā pasaulē. Tad seko pārējās valstis.

https://www.president.lv/lv


Kādēļ mēs to darām?

Tādēļ, ka mēs zinām, ko nozīmē krievu okupācija. Mēs zinām, ko nozīmē deportācijas. Patlaban Ukrainas cilvēki tiek deportēti uz

Krieviju.

Mums tas ir pazīstami. Mēs negribam, ka to piedzīvo ukraiņi. Mēs negribam, ka to vispār kāds piedzīvo.

Tādēļ mēs arī esam tie, kuri pārliecina Rietumu sabiedrotos par to, ka Ukrainai ir jāuzvar šajā karā.

Es redzu, kā attīstījusies Rietumu sabiedriskā doma.

No sākuma tika sūtīta humānā palīdzība.

Vēlāk sāka jau domāt par nelielu militāru palīdzību.

Bija zināmas sarkanās līnijas, ko nedrīkstēja pārkārt.

Taču visas sarkanās līnijas tika pārkāptas.

Rietumi sūta Ukrainai arvien vairāk un vairāk ieroču, munīcijas – to, kas ir vajadzīgs Ukrainai, lai tā varētu sevi aizstāvēt.

Pirms divām dienām Varšavā, tiekoties ar ASV prezidentu Džo Baidenu, kur bija sapulcējušies NATO Austrumu flanga valstu

prezidenti, bija skaidrs signāls no Amerikas un visas Rietumu pasaules par to, ka Ukrainai tiks sniegta visa nepieciešamā palīdzība,

līdz Ukraina uzvarēs.

Mēs esam pilnībā pārliecināti tāpat, kā katrs ukrainis ir pārliecināts, ka Ukraina uzvarēs.

Es pateicos iniciatīvai “Uzņēmēji mieram”, ikvienam Latvijas iedzīvotājam, kurš kaut ko ir darījis Ukrainas labā – lējis ierakumu

sveces, ziedojis naudu, sūtījis drēbes, ģeneratorus utt. Protams, arī leģendārais tviterkonvojs, kas, es teiktu, ir Latvijas palīdzības

zīmols.

Es pateicos visiem par to, ka mēs esam kopā ar ukraiņiem. Ukraina to ļoti, ļoti novērtē.

Karš beigsies, un mēs palīdzēsim Ukrainai atjaunot savu valsti.

Mēs palīdzēsim Ukrainai arī iestāties Eiropas Savienībā, jo tas ir pavisam skaidrs, ka Ukrainai ir jābūt Eiropas Savienībā. Bez tās

Eiropas Savienība nav pilnīga. Un tas pats attiecas arī uz NATO.

Ukraina uzvarēs! Visa Latvija ir par to, visi Rietumi ir par to, un visi godīgie un taisnīgie cilvēki pasaulē ir par to.

Slava Ukrainai!

Varoņiem slava!



Saistītas tēmas

Egils Levits
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